
به نظر می رسد که استقلال و پرسپولیس 
در خارج از تهران باید مسابقات ابتدایی 

خود را برگزار کنند.
به گزارش فوتبال 360، مســئولان سازمان 
لیگ با توجه به در پیش بودن اردوی ملی و 
مسابقات لیگ نخبگان آسیا و لیگ قهرمانان 
آســیا 2، تاکید ویژه ای دارند که رقابت های 
فصل جدید لیگ برتر بایــد در موعد مقرر 
برگزار شود. در شــرایطی طبق برنامه ریزی 
انجام شــده قرار اســت از بیســت وپنجم 
مردادماه ســوت آغاز لیگ بیست وچهارم به 
صدا در آیــد که یکی از مهم ترین چالش ها، 
عدم آماده بودن اکثریت ورزشگاه های میزبان 
مســابقات لیگ برتر اســت که بیشــترین 
مشکلات را هم ورزشگاه های مستقر در شهر 

تهران دارند!
اســتقلال و پرســپولیس در حالی مهیای 
حضــور در فصل جدید لیگ برتــر و البته 
لیگ نخبگان آسیا می شوند که فعلًا خبری 

از آماده شدن ورزشگاه آزادی نیست و نه تنها 
برای 3 هفته ابتدایی لیگ بیست وچهارم این 
ورزشگاه آماده نمی شود، بلکه حتی قرار است 
مســابقه تیم ملی هم خارج از تهران برگزار 
شود! ضمن آنکه آماده شدن ورزشگاه آزادی 
تا اواخر شــهریورماه بــرای میزبانی از لیگ 
نخبگان آســیا هم در هاله ای از ابهام است و 
همچنان تلاش ها در این زمینه ادامه دارد اما 

فعلًا بی سرانجام بوده است.
در جست وجوی ورزشگاه برای 3 بازی مهم

پرســپولیس در هفته اول میزبان ذوب آهن 
است، اســتقلال در هفته دوم باید در تهران 
به مصاف ملوان بندرانزلی برود و طبق برنامه 
اعلام شده، سرخ پوشــان پایتخت در هفته 
ســوم پذیرای فولاد خوزستان خواهند بود 
و سپس مسابقات لیگ برتر به واسطه اردوی 

ملی تعطیل می شود. 
مهم تریــن چالــش مســئولان ســازمان 
لیــگ، چگونه برگزاری 3 مســابقه ابتدایی 

ســرخابی های پایتخت در فصل جدید لیگ 
برتر اســت و در شــرایطی که تصور می شد 
ورزشــگاه تختی آماده میزبانی از استقلال 
و پرســپولیس اما پیگیری های بیشتر نشان 
می دهد که این ورزشگاه هم شرایط مناسبی 

ندارد!
تختی آماده نیست، شهرقدس 

شرایط برگزاری را ندارد!
ورزشگاه تختی تهران با وجود صحبت های 
مطرح شده در طول روزهای گذشته، امکان 
میزبانی از مســابقات لیگ برتــر را ندارد و 
وضعیت چمن این ورزشگاه و البته گیت های 
ورودی آن مناسب نیســت. البته که گفته 
می شــود تلاش ها در حال انجام اســت که 
چمن ورزشگاه به شــرایط مطلوب برسد و 
احتمال برگزاری بدون تماشــاگر دیدارهای 
3 هفته نخست در این ورزشگاه وجود دارد! 
ضمن آنکه ورزشــگاه شــهدای شهر قدس 
هم تحت قرارداد باشگاه هوادار تهران است 

و چالش های حضــور تماشــاگران در این 
ورزشگاه باعث شــده تا عملًا سرخابی های 
پایتخت نتوانند ورزشگاه شهدای شهر قدس 

هم میزبان رقبای خود باشند.
پرسپولیس به اراک می رود 

استقلال به قزوین؟
ورزشــگاه امام خمینی اراک با توجه به عدم 
همزمانی مســابقات خانگی پرســپولیس و 
آلومینیــوم، جدی ترین گزینــه میزبانی از 
مسابقات خانگی سرخ پوشان پایتخت در 3 
هفته ابتدایی فصل جدید لیگ برتر اســت 
و احتمالاً مصاف پرســپولیس با ذوب آهن و 
فولاد در این ورزشگاه برگزار می شود. ضمن 
آنکه گفته می شود ورزشگاه سردار آزادگان 
قزوین هم مدنظر آبی ها اســت و اگر تغییر 
مهمی در وضعیت ورزشگاه تختی تهران رخ 
ندهد، احتمالاً آبی ها از ملوان در ورزشــگاه 
سردار آزادگان قزوین میزبانی می کنند و با 
توجه به نبرد با شمس آذر در هفته نخست، 
دور از ذهن نیســت که هر 2 بازی ابتدایی 

آبی ها در قزوین باشد!
نام ورزشگاه امام رضا )ع( هم روی 

میز است اما ...
اســتقلال و پرســپولیس البته درصدد آن 
هســتند تا در صورت مهیا نشدن ورزشگاه 
آزادی تهران، ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد را 
برای برگزاری مسابقات آسیایی خود معرفی 

کنند. 
با این وجود پیگیری های بیشتر نشان می دهد 
که انجام بازی در مشهد، پروتکل های ویژه و 
مهم مرتبط با خود را دارد و با توجه به حجم 
استقبال از مسابقات استقلال و پرسپولیس، 
احتمالاً مجوزهای لازم از ســوی شــورای 

تامین صادر نخواهد شد!
ضمن آنکه صراحتاً در چند نوبت اعلام شده 
ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد زیرساخت های 
لازم برای میزبانی از تماشاگران زن را ندارد و 
این مسئله بدان معناست که عملًا سرخابی ها 
شانس میزبانی از رقبای خود در این ورزشگاه 

مدرن را از دست داده اند!

دولــت و مردم فیلیپیــن پاداش های 
جالبی را برای قهرمان کشورشــان در 

المپیک پاریس تدارک دیدند.
به گزارش ایســنا، کارلوس یولو ژیمناست 
فیلیپینــی دومین مدال طلای المپیکش را 
به دست آورد و درخشش خود را در پاریس 

ادامه داد. 
یک منزل ســه خوابه، هزاران دلار پول نقد 
و یک عمر رامن )یک نوع غذای پرطرفدار( 
رایــگان از جمله هدایایی اســت که دولت 
و برندهــای محلی متعهد شــده اند که به 
این جوان 2۴ ســاله به خاطر قهرمانی های 

تاریخی اش به او پاداش بدهند.
او بعد از کسب دومین طلا در المپیک گفت: 
قبل از شــروع رقابت ها فقــط امیدوار بودم 
که عملکرد خوبی داشته باشم. واقعاً انتظار 

مدال را نداشتم.
یک قرن از اولین حضور فیلیپین در المپیک 

۱۹2۴ می گذرد. هیدلین دیــاز وزنه بردار 
این کشور سه سال پیش اولین مدال طلای 
المپیک این کشــور را در توکیو به دســت 
آورد و حــالا یولو دو طلا در این رقابت ها به 
دست آورده تا پرافتخارترین ورزشکار تاریخ 

کشورش شود. 
افراد مشــهوری از جمله فردیناند مارکوس 
جونیور رئیس جمهور و لیزا آرانتا مارکوس 

بانوی اول این کشور به یولو تبریک گفتند.
دولت فیلیپین ۱0 میلیون پزوی فیلیپینی 
)حدود ۱۷3 هزار دلار( به این ژیمناستیک 
اهدا می کند؛ پاداشی که به هر دارنده مدال 
طلا وعده داده شــده اســت و یک شرکت 
املاک به او قول داده یک واحد ســه خوابه 
کاملًا مبله در مک کینلی هیل در کلان شهر 

مانیل به او اهدا کند.
مجلس نمایندگان متعهد شده به آقای یولو 
6 میلیون پزو بدهد و به زودی قرار است او 

قهرمان ورزشی و گنجینه ملی نامیده شود.
حتی کلینیک ها و دانشــگاه های پزشــکی 
فرش قرمز را برای قهرمان ملی شــان پهن 
کرده اند و قرار است به صورت مادام العمر به 

او خدمات پزشکی رایگان ارائه دهند. 

رســتوران های زنجیره ای نیــز مرغ کبابی، 
رامن )یک نوع غذا پرطرفدار( و چند غذای 
دیگر را قرار اســت به او بــه صورت رایگان 
اهدا کنند. مانیل آماده اســتقبال از قهرمان 

خودش است.

در انتظار خداحافظی با هواداران؟

سرخابی ها و کابوسی به نام میزبانی

پاداش ورزشکار فیلیپینی

یک منزل، یک عمر غذا و درمان رایگان و هزاران دلار

داستان حذف های تکراری
 

هرچند توقع رسیدن دوومیدانی کاران به موفقیت در المپیک چیزی شبیه رویا 
بوده، اما ژســت های نمایندگان دو ۱00 متر ایران و رضایتی که خودشــان از 

عملکردشان داشتند، فرار از واقعیت است.
بــه گزارش ایرنا، دوومیدانی ایــران در المپیک 202۴ پاریس تنها دو نماینده 
داشــت که فرزانه فصیحی و حسن تفتیان در دوی ۱00 متر بودند. نخستین 
نماینده ایران که در پیست بنفش ورزشگاه استادوفرانس به مصاف حریفان خود 
رفت، فصیحی بود که در دور مقدماتی این بازی ها در رقابت با ۸ دونده دیگر با 

رکورد ۱۱.۵۱ ثانیه، به جایگاه هفتمی بسنده کرد.
فصیحی اولین باری که در المپیک توکیو حضور یافت، با سهمیه یونیورسالیتی 
و رکورد ۱۱.۷۹ ثانیه از بین ۵۷ نفر در رده پنجاهم قرار گرفت و از خود نشان 
نــداد و این بار هم عملکرد او تعریفی نداشــت. پس از آنکه فصیحی با رکورد 
۱۱.۵۱ ثانیه عنوان هفتمی را در گروه خود کسب کرد و خیلی زود حذف شد، 
بــا حضور مقابل خبرنگاران عنوان کرد: رقابت فوق العاده ای بود و از عملکردم 

خیلی راضی هستم. امیدوارم دختران نسل بعد مسیرم را ادامه دهند!
آیا کســب عنوان هفتمی و حتی عدم تکرار رکــورد قبلی یعنی ۱۱.3۹ ثانیه 
در مســابقات قهرمانی آسیا تایلند یک دستاورد خوب برای فصیحی محسوب 
می شــود؟ اگر تعریف او از خوب، رکوردهایی اســت که حتی با عملکرد قبلی 
خودش نیز فاصله دارد، به نظر می رســد که او نمی خواهد واقعیت ها را بپذیرد 
و هنوز روی فضاســت! همانطور که خودش پس از پایان مسابقه به خبرنگاران 
گفــت که در دوره قبل روی هوا و در فضا بودم و اما در این دوره پخته تر عمل 
کردم و حواسم بیشتر جمع بود. از عملکردم در این دوره راضی هستم. همین 
که اینجا بودم برایــم برد بود! واژه برد برای فصیحی چه معنایی پیدا می کند! 
صرف حضور در المپیک و فعالیت در فضای مجازی برای گرفتن ژست قهرمانی 
نمی تواند برُد محسوب شــود. او حتی پیش از المپیک مطرح کرد: می خواهم 
در المپیک همه حواس ها را ســمت دوومیدانی ببرم! خودم هم برای بهترین 
عملکردم در المپیک تمام تلاشم را می کنم و امیدوارم اتفاقی را بتوانم رقم بزنم 

که دوومیدانی به واسطه آن در المپیک، برای ایرانی ها بسیار مهم شود.
هرچند او می خواهد با گرفتن برخی ژست ها و مطرح کردن صحبت های دور از 
واقعیت، حضورش در المپیک را بزرگ جلوه داده و جایگاه نازلی که ثبت کرده 

را از اذهان دور کند، اما علاقه مندان به ورزش واقعیت را به خوبی می دانند.
از ورزشکاری که سالهاست در کشور اروپایی چون صربستان تمرین می کند و 
تجربه زیادی در مسابقات برون مرزی دارد، انتظار می رود رکورد خود را بهبود 
بخشــد و توقع مردم را برآورده کند. توقع مردم یعنی پیشرفت در رویدادهای 
مهم چون المپیک و قهرمانی جهان نه مدال گرفتن در رویدادهای درجه چندم.

فصیحی قبــلا در گفت وگو با ایرنا عنوان کرده بود که به نظرتان اردوهایی که 
من می روم را کسی از قبل هماهنگ کرده یا جز حقوق مصوب ۱۵ میلیون در 
ماه دریافتی دیگری دارم؟ نه؛ شرایط من هم مثل همه است. اما همه می دانند 
علاوه بر ۱۵ میلیون تومانی که فدراسیون پرداخت می کرد، کمیته ملی المپیک 
نیز ماهانه به ورزشــکاران المپیکی خود حقوق می داد. این در حالی است که 
بسیاری از دوومیدانی کاران با استعداد از کوچکترین حمایتی محروم هستند. 
از نمایش های فصیحی در فضای مجازی که بگذریم، حسن تفتیان هم همواره 
جزو ورزشــکارانی بود که از ابتدای المپیک تاکنون به صورت مداوم در فضای 
مجازی حضور داشت. تفتیان نیز در رقابت با هشت دونده دیگر با ثبت رکورد 
۱0 ثانیه و ۱۸ صدم ثانیه در مرحله مقدماتی رقابت های ۱00 متر، پنجم شد. 
تفتیان هم پس از کسب عنوان پنجمی اظهار داشت که همیشه در گروه مرگ 
قرار می گیرم، اما با این حال دوی خوبی داشتم و رکورد فصل خود را زدم. خوب 
دویدن از نظر تفتیان که سالهاست در فرانسه زیر نظر مربی جامائیکایی تمرین 
می کند، چه معنا می شود! آیا حذف از دور مقدماتی و بهانه های تکراری که در 
گروه مرگ بودم و سخت بود؛ می تواند دلیل قانع کننده ای برای خوب دویدن او 
باشد. اگر المپیک سخت نبود که تمامی ورزشکاران می توانستند به راحتی در 
آن حضور یابند و به مدال برسند. هیچ فردی نمی خواهد زحمات ورزشکاران را 
زیر سئوال ببرد و همه می دانیم کسب سهمیه المپیک نیز دشوار است چه برسد 
به موفقیت در این رویداد، اما بهتر اســت کمی ورزشکاران ما واقع بین باشند و 
نتایج ضعیف خود را با اســتفاده از حربه های همیشگی، به اسم موفقیت جلوه 
ندهند. دوران فرار رو به جلو در ورزش به پایان رسیده، فراری که از آنها به جای 

پسر و دختر باد، یک نسیم بهاری ساخته است!

گزارش

تیم ملی کشتی آزاد عازم پاریس شد

تیم ملی کشــتی آزاد به منظور حضور در المپیک 202۴ پاریس، راهی کشور 
فرانسه شد.

به گزارش ایسنا، اسامی نفرات اعزامی ایران که روزهای ۱۸ لغایت 2۱ مرداد به 
مصاف حریفان خود می روند به شرح زیر است:

۶۵ کیلوگرم: رحمان عموزاد
۷۴ کیلوگرم: یونس امامی

۸۶ کیلوگرم: حسن یزدانی
۹۷ کیلوگرم: امیرعلی آذرپیرا

۱۲۵ کیلوگرم: امیرحسین زارع
سرمربی: محسن کاوه

مربیان: احسان امینی، مهدی تقوی، اباذر اسلامی

کشتی

رونمایی از 
ستاره جدید پرسپولیس

پرســپولیس سرانجام با مدافع چپ خارجی خود به توافق 
رسید.

به گزارش خبرآنلاین؛ باشــگاه پرسپولیس پس از جدایی 
عبدالکریم حسن به دنبال جذب یک مدافع چپ خارجی 
بــود و مذاکــرات زیادی بــا گزینه های مختلف داشــت. 
پرسپولیســی ها ســرانجام پس از چندین دوره مذاکره، با 
یحیــی عطیه الله، مدافع چپ تیم ملــی مراکش به توافق 

رسیده  و به زودی از این بازیکن رونمایی خواهد کرد.
عطیه الله پس از الکســیس گندوز و ایوب العملود سومین 
خرید خارجی پرســپولیس در این پنجره نقل و انتقالاتی 

محسوب می شود.

بازی نمی کنم افسرده می شوم

دروازه بان پیشین تیم فوتبال پرسپولیس گفت: من دوست 
داشــتم بازی کنم و وقتی در ترکیب نباشــم افســردگی 

می گیرم.
به گــزارش مهر، احمد گوهری پس از جدایی از باشــگاه 
پرســپولیس گفــت: امروز به طــور رســمی و قطعی از 
پرسپولیس جدا شدم. من یک فصل دیگر با باشگاه قرارداد 
داشتم. امیدوارم هرکس جای من می آید موفق شود. خیلی 

دلم تنگ خواهد شد.
او درباره تیم آینده خود افزود: به آلومینیوم باز نمی گردم. 
در یک تیم غیر تهرانی صحبــت کردم اما باید ببینم چه 

اتفاقاتی رخ داد.
گوهری دربــاره دلیل جدایی اش از پرســپولیس تصریح 
کرد: من صحبت مالی برای جدایی از پرسپولیس نداشتم. 
من خواســته ای از باشــگاه برای بازی کردن در لیگ برتر 
داشتم. دوســت نداشتم جایی باشــم که بازی کنم. من 
بازی نکنم افسرده می شوم. امیدوارم برای خودم و باشگاه 
اتفاقات خوبی رقم بخورد. قلبا برای گلر و مربی جدید تیم 
پرسپولیس آرزوی موفقیت می کنم. آینده را نمی توان پیش 

بینی کرد. امیدوارم اتفاقات خوبی رخ دهد.
او دبــاره نقل و انتقالات تابســتانی لیگ برتر افزود: تیم ها 
خیلی خوب یارگیری کرده اند. فصل گذشــته هم شرایط 
تیم ها خوب بود. امیدواریم امسال لیگ برتر وضعیت رو به 

پیشرفتی داشته باشد.

پیشنهاد استقلال به مهدی عبدی

بازیکن پرسپولیس پس از حضور در لیست مازاد این تیم با 
پیشنهاد استقلال تهران روبرو شده است.

به گزارش  مهر، خوان کارلوس گاریدو سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس پس از بررســی عملکرد بازیکنان این تیم در 
تمرینات پیش فصل تصمیم به کنار گذاشتن مهدی عبدی 
گرفت تا مهاجم سرخپوشــان پایتخت جایی در این تیم 

برای فصل بیست و چهارم نداشته باشد.
از این رو مهاجم پرسپولیس چاره ای جز انتظار برای دریافت 
پیشــنهاد سایر تیم های لیگ برتری نداشت تا اینکه فولاد 
خوزســتان، تراکتور تبریز و استقلال تهران پیشنهادهای 

خود را برای این بازیکن مطرح کردند.
عبدی در حالی با پیشنهاد آبی پوشان پایتخت روبرو شده 
اســت که هنوز از دیدگاه جواد نکونام درباره خودش برای 
بازی در این تیم اطمینان ندارد. از سوی دیگر برای دوری از 
حاشیه های احتمالی این جابجایی احتمال می رود انتخابی 

غیر از استقلال داشته باشد.
مهاجم پرسپولیس که یک فصل دیگر با باشگاه قرارداد دارد 
برای دریافت رضایت نامه اش چاره ای جز توافق با مسوولان 

باشگاه ندارد تا بتواند در تیم دیگری بازی کند.

۶۳ بازیکن تحت قرارداد 
یک مدیربرنامه

رئیس فدراســیون فوتبال به باشگاه ها درمورد همکاری با 
واسطه های غیر مجاز نقل و انتقالات هشدار داد.

به گزارش خبرآنلاین؛ فدراسیون فوتبال در روزهای اخیر 
اسامی کارگزاران نقل و انتقالاتی مجاز را به باشگاه ها اعلام 
کرده است. در همین راســتا قرار است قرارداد بازیکنانی 
که با کارگزاران غیرمجاز منعقد شــده، در ســازمان لیگ 
ثبت نشود. مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به 
فعالیت غیرمجاز برخی از کارگزاران در نقل وانتقالات اظهار 
کرد: باید به باشــگاه ها گفت با کسی که مجوز کارگزاری 
ندارد، قرارداد نبندد. ســازمان لیــگ نیز باید پای این کار 
بایســتد. وی افزود: 63 بازیکن تحت نظر یک مدیربرنامه 
هســتند و با کاری که در چارچوب قانون انجام شود یک 

رنسانس بوجود می آید.

فوتبال
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 آگهي موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ – آئین نامه قانون 
تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شماره 2۵۱۸-۱۴03/0۴/۱۹ صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان ماکو 
تصرف مالکانه و بلامعارض متقاضیان محرز گردیده اســت، لذا مشــخصات متقاضي و 
ملک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهي 
مي شود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضي داشته 
باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد و املاک شهرستان ماکو تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند.
 ۱- خانم سعیده سید آوا به شناسنامه شماره 0 کد ملی 6۴00۱۸2۷۹۹ صادره فرزند 
میر محمود در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 2000 متر مربع بشماره 
- فرعــی از 3۱ - اصلی واقع در آذربایجان غربی بخش حوزه ثبت ملک ماکو از نســق 

زراعی محمد رسوخی - کلاسه - ۱۸۴۷ - ۱۴02
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴03/0۵/0۱

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴03/0۵/۱۶
بهنام تارویردی زاده شناسه آگهی: ۱۷۵3۵۷۷

 رئیس اداره ثبت شهرستان ماکو 

معادلات پیچیده در خط آتش پرسپولیس نگاهی به ترکیب سپاهان برای جدال آسیایی
پرســپولیس برای قهرمانی 
نیاز  بیست وچهارم  لیگ  در 
به خط حمله ای زهردار دارد 
یک  جذب  همیــن  برای  و 
می تواند  خارجــی  مهاجم 
کمک قابل توجهی به این تیم 

کند.
به گزارش فوتبال 360، اوسمار 
ویرا پس از قهرمانی با پرسپولیس 

در لیگ بیست وسوم قرارداد خود را تمدید نکرد و راهی بوریرام تایلند شد. رضا درویش هم 
پس از اینکه از اوسمار برزیلی ناامید شد، مذاکره با سایر گزینه ها را در دستور کار قرار داد و 
سرانجام با خوان کارلوس گاریدو به توافق رسید. گاریدو پرسپولیسی را در دست گرفت که 
با جدایی چند تن از بازیکنان خود مانند علیرضا بیرانوند، دانیال اسماعیلی فر، مهدی ترابی، 
عبدالکریم حسن و... مواجه شده بود اما مدیریت باشگاه رفته رفته جانشینان این بازیکنان 

را یکی پس از دیگری معرفی کرد. 
ایوب العملود، الکسیس گندوز، علی علیپور و فرشاد احمدزاده بازیکنانی هستند که در بازار 
تابســتانه از سوی مدیریت باشگاه جذب شده اند. البته طبق شنیده ها بازیکنان خارجی با 
نظر مستقیم گاریدو جذب می شوند و باتوجه به حضور چندین ساله او در فوتبال آفریقا، 
این ســرمربی اسپانیایی از بازیکنان قاره سیاه شناخت بهتری نسبت به سایر قاره ها دارد. 
سرمربی اسپانیایی سرخ پوشان پایتخت اکنون باتوجه به لیست نفرات خود، به یک مهاجم 

خارجی هم نیاز دارد اما معادلات خطِ آتش پرسپولیس چگونه است؟
جدایی عبدی

مهدی عبدی فصل گذشــته به شکل قرضی در تراکتور حضور داشت. یحیی گل محمدی 
که از عملکرد شــاگرد خود رضایت نداشت، با تصمیم مدیریت او را به تیم تبریزی قرض 
داد و البته عبدی در تراکتور هم ندرخشــید.پس از پایان لیگ بیست وسوم، مهدی عبدی 
به پرسپولیس برگشت اما تنها چند جلســه تمرین کافی بود تا گاریدو اعلام کند به این 

بازیکن نیازی ندارد.
عبدی اکنون در لیست مازاد پرسپولیس حضور دارد اما رضا درویش هم رضایت او را برای 
تیم های رقیب )استقلال، تراکتور و سپاهان( بعید است صادر کند. با خروج مهدی عبدی، 

پرسپولیس اکنون تنها دو مهاجم تخصصی به نام های عیسی آل کثیر و علی علیپور دارد.
سیستمِ گاریدو

خوان کارلوس گاریدو با پرســپولیس چندین بازی دوستانه انجام داده است و طبق گفته 
حاضرین، این ســرمربی اسپانیایی احتمالا قصد دارد با دو مهاجم در لیگ بیست وچهارم 
حاضر شود و سیستم قرمزها 2-۴-۴ خواهد بود. اگر گاریدو واقعا قصد داشته باشد با چنین 
سیستمی تیم را به زمین بفرستد، به یک مهاجم دیگر نیاز پیدا می کند و باتوجه به حضور 
قرمزها در لیگ نخبگان آسیا، احتمالا این مهاجم خارجی خواهد بود. پرسپولیس اما دغدغه 
تعداد سهمیه های خارجی خود را دارد و هنوز اعلام نشده آیا این تیم می تواند با بازیکنان 
خارجی دیگری قرارداد ببند یا خیر؛ ذکر این نکته الزامی است که در شرایط فعلی اولویت 

اول قرمزها جذب یک دفاع چپ است.
در صورت احیای دو ســهمیه خارجی پرســپولیس، رضا درویش می تواند هم دفاع چپ 
بگیرد و هم مهاجم جذب کند. حال اما چه سرنوشــتی در انتظار علیپور و آل کثیر است؟ 
اگر سرخ پوشان پایتخت یک مهاجم خارجی جذب کنند و گاریدو با همان سیستم ۴-۴-2 
بازی کند، احتمال فیکس بودن علیپور بیشــتر از آل کثیر است و احتمالا باید شاهد زوج 
علی علیپور-مهاجم خارجی باشــیم. حال باید منتظر ماند و دید مدیریت پرسپولیس در 

روزهای باقی مانده چه تصمیمی برای خریدهای خود خواهند گرفت.

احتمالا ســپاهان با ترکیبی 
کامــلا متفاوت نســبت به 
فینال جــام حذفی در اولین 
جدید  فصل  در  خــود  بازی 
رقابت های باشگاهی به مصاف 

شباب الاهلی امارات می رود.
به گزارش فوتبال 360، رقابت های 
لیگ نخبگان آسیا برای اولین بار 
قرار اســت برگزار شــود و جالب 

آنکه پیش از آغاز  رســمی فعالیت این رقابت ها در مرحله گروهی، باید 2 مسابقه در مرحله 
پلی آف به انجام برسد. اولین رویارویی تاریخ لیگ نخبگان آسیا، امروز در ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان برگزار خواهد شــد و ســپاهان ایران باید در دیداری دشوار به مصاف شباب الاهلی 
امارات برود و شــاگردان ژوزه مورایس برای زنده ماندن امیدشــان در مسیر صعود به مرحله 

گروهی لیگ نخبگان آسیا راهی جز کسب پیروزی دارند.
سپاهانی ها در صورت گذر از شباب الاهلی باید به مصاف الغرافه قطر بروند و در صورت کسب 
پیروزی در هر 2 مســابقه راهی لیگ نخبگان آســیا می شوند و در صورت شکست در لیگ 

قهرمانان آسیا 2 کار خود را در فصل پیش رو دنبال می کنند.
رویارویی با شباب الاهلی در حضور ۲ یار خارجی

سپاهانی ها برای ثبت حضوری موفق در مرحله پلی آف لیگ نخبگان آسیا، حضور پررنگی در 
بازار نقل وانتقالات تابستانه داشتند و اردوی آماده سازی خود را هم در کشور ترکیه پشت سر 
گذاشتند. نکته مهم آنکه طلایی پوشان ۷ بازیکن جدید به خدمت گرفتند و هر چند مدیران 
باشــگاه در تلاش بودند تا بازیکن غیرآسیایی هم جذب کنند اما تلاش شان بی سرانجام بود 
و همین مسئله باعث شد تا برایان دابو در کنار وحدت هنانوف تنها بازیکن خارجی سپاهان 

برای نبرد با شباب الاهلی باشند.
پیام در مسیر بازگشت به خط دروازه

پیــام نیازمند که در بازی های پایانی ســپاهان در فصل گذشــته جایــگاه خود در ترکیب 
طلایی پوشــان را از دســت داده بود، حالا دوباره به چهره مورداعتماد ژوزه مورایس تبدیل 
شده و احتمالاً به خط دروازه طلایی پوشان بر می گردد. اتفاق جالب توجه اینکه ترکیب اولیه 
سپاهان برای شباب الاهلی در مقایسه با ترکیب این تیم در آخرین بازی 03-۱۴02 حداقل 

۷ تغییر خواهد داشت.
غیبت قطعی ۷ ستاره در ترکیب سپاهان!

رامین رضاییان، فرشــاد احمدزاده و شهریار مغانلو از جمع سپاهانی ها در بازار تابستانه جدا 
شده اند، امید نورافکن هم برای گذراندن خدمت سربازی به ملوان رفته و وضعیت محمدجواد 
حســین نژاد هم نامشخص است و او در اردوی پیش فصل سپاهان غایب بوده است. در کنار 
این ۵ بازیکن، محمد دانشــگر و سیاوش یزدانی هم محروم هستند تا شرایط ویژه ای برای 
ترکیب اولیه سپاهان در مصاف با حریف اماراتی به وجود آمده باشد و آن ها با حداقل ۷ تغییر 

اجباری پا به نبرد حساس در مسیر رسیدن به مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا بگذارند.
موعد رونمایی رسمی از خریدهای تابستانی

محمدامین حزباوی، وحدت هنانوف، صالح حردانی، حســین گــودرزی، مهدی لیموچی، 
محمدمهدی محبی و جواد آقایی پور ۷ خرید تابستانی سپاهان در بازار نقل وانتقالات تابستانه 
محسوب می شوند. با توجه به صف بلندبالای بازیکنان جدا شده از جمع طلایی پوشان و البته 
محرومیت محمد دانشگر و سیاوش یزدانی به همراه هادی محمدی، به نظر می رسد که ژوزه 
مورایس راه چاره ای ندارد که بخواهد خریدهای تابســتانی خود را به صف کند و اگر اتفاق 
خاصی رخ ندهد، در جدال سه شنبه شــب سپاهان و شباب الاهلی رسماً از تمامی خریدهای 

تابستانی سپاهان رونمایی خواهد شد.


